


  

  CONSILIUL LOCAL AL MUNICIPIULUI GIURGIU 

PROCES - VERBAL 

 

      Încheiat cu prilejul desfășurării ședinței extraordinare a Consiliului Local din 15 
iunie 2023. 
      Prin Dispoziția nr. 526 din 13 IUNIE 2023, emisă de Primarul Municipiului 
Giurgiu, Consiliul Local al municipiului Giurgiu a fost convocat în ședința 
extraordinară pentru data de 15 iunie 2023, ora 1400. 

 

Prezenți: 
1. Țigănilă George  
2. Pană Gheorghe 
3. Muscalu Ionel 
4. Funieru Cătălin 
5. Peptănaru Gigica 
6. Damian Marian  
7. Gâdea Gheorghe  
8. Măroiu Marian 
9. Costache Robert Andrei 
10. Andrei Săndel Mihail 
11. Cioacă Ionuț 
12. Daut Ioan Adrian 
13. Ion Marian 

Absenți:  

14. Bușcu Gheorghe 
15. Ioniță Ciprian Liviu – motivat  
16. Nichita Tereza – motivat 
17. Pălălău Gheorghiță Stelian- motivat 
18. Câinaru Codruț - motivat 
19. Sîrbu Adelina – motivat 
20. Săndulescu Petronela – motivat 
21. Nicorescu Gelu 
 
 
 

     



Domnul președinte de ședință Daut Ioan Adrian: Bună ziua. Încep prin a o ruga pe doamna 
secretar să ne comunice dacă avem cvorumul legal pentru a ține ședința. 

Doamna secretar general Băiceanu Liliana: Da, domnul președinte, sunt prezenți 13 
consilieri locali și absentează 8, domnul consilier Bușcu Gheorghe, Cîinaru Codruț, Nichita Tereza, 
Săndulescu Petronela, Sîrbu Adelina, Ioniță Ciprian Liviu, Pălălău Gheorghiță Stelian și Nicorescu 
Gelu. 

Domnul președinte de ședință Daut Ioan Adrian: Vă mulțumesc frumos, dacă avem 
cvorumul legal să ascultăm imnul national. 

      Se aculta Imnul Național. 
      Domnul președinte de ședință Daut Ioan Adrian: Doamna secretar vă rog să supuneți la vot 
procesul verbal al ședinței anterioare. 
      Doamna secretar general Băiceanu Liliana: Supun aprobării dumneavoastră procesul verbal 
al ședinței anterioare. Cine este pentru? Împotrivă? Abțineri? Unanimitate pentru. 
      Domnul președinte de ședință Daut Ioan Adrian:  Supun la vot ordinea de zi a ședinței de 
astăzi compusă din trei proiecte de hotărâri plus încă două proiecte suplimentare. Cine este pentru? 
Împotrivă? Abțineri? Vă mulțumesc. Trecem la ordinea de zi. 
 
    1. Proiect de hotărâre nr. 171/12.06.2023 privind acordarea unui drept de servitute de 
trecere, auto și pietonal pentru două suprafețe de teren situate în strada Gloriei, proprietate 
privată a Municipiului Giurgiu, identificate cu nr. cadastral 34031 și 34032: 

             Domnul președinte de ședință Daut Ioan Adrian: Avizul comisiilor de specialitate, 
Administrație publică locală, juridic și de disciplină? 

             Doamna consilier Peptănaru Gigica: Aviz favorabil. 

             Domnul președinte de ședință Daut Ioan Adrian: Avizul comisiei Buget-finanțe, 
administrarea domeniului public și privat? 

            Domnul consilier Pană Gheorghe: Aviz favorabil. Domnule președinte dacă îmi dați voie 
avem aviz favorabil cu un amendament precum și o completare la art. 2 de la proiectul de hotărâre 
și dați-mi voie să fac precizarea și propunerea de modificare sau completare a art. 2 în sensul că: 
”Art. 2. Se aprobă contractul de servitute și de trecere auto și pietonal”, care va cuprinde clauze 
privind drepturile și obligațiile pârâților și aici vine completarea, precum și planul de situație 
conform anexei articolul  rămâne la fel și de asemenea fac un amendament la acest proiect, 
anexarea la contractul de servitute cu un plan de situație în care să fie delimitată zona de servitute și 
trecere. Deci la contract să fie anexat și zona delimitată, zona de trecere și zona de servitute, clar.  

              Domnul președinte de ședință Daut Ioan Adrian:  Vă mulțumesc. Discuții?  

              Domnul consilier Măroiu Marian: Am o singură întrebare, domnul director, cele două 
suprafețe de teren sunt ale aceluiași beneficiar sau sunt diferiți?  

             Domnul director Trăstaru Cristian: Noi suntem beneficiarii, Municipiul Giurgiu. 

             Domnul consilier Măroiu Marian:  Iar dreptul de servitute pentru cine? 

             Domnul director Trăstaru Cristian:  Pentru o altă suprafață de teren, o singură suprafață 
de teren. Nu, servitutatea se constituie pe terenul nostru, pe două suprafețe de teren. Cea principală 
și un lot de 1000 mp.  



            Domnul președinte de ședință Daut Ioan Adrian:  Vă mulțumesc, altcineva? Dacă nu mai 
sunt discuții supun la vot proiectul în forma lui inițială și după aceea în forma cu amendament.  

            Domnul primar Anghelescu Adrian: Numai puțin, dacă îmi permiteți, domnul director, 
îngrădirea acelui spațiu determinată de servitute nu va împedica practic circulația celorlalți? 

            Domnul director Trăstaru Cristian:  Fără împrejmuire.  

            Domnul consilier Pană Gheorghe:  Domnule primar, haideți să nu poată circula prin toată, 
decât prin anumite zone, acela este drum pietonal de 3,5 m cu acces. 

            Domnul director Trăstaru Cristian:   Nu este și cu împrejmuire. 

            Domnul primar Anghelescu Adrian: Fără împrejmuire. 

            Domnul consilier Măroiu Marian:  Și am mai înțeles că ulterior, după ce rezolvăm cu 
problemele noastre o să-i asigurăm un alt drept. 

            Domnul director Trăstaru Cristian:   O altă cale de acces. 

            Domnul președinte de ședință Daut Ioan Adrian:  Vă mulțumesc, supun la vot proiectul 
îm formă inițială. Cine este pentru? Împotrivă? Toată lumea. Abțineri?  Proiectul a fost respins în 
forma inițială, acum votăm proiectul cu amendamentul expus de către domnul Pană la comisia de 
buget finanțe, cine este pentru? Împotrivă? Abțineri? Proiectul a fost aprobat cu unanimitate. 

    2. Proiect de hotărâre nr. 172/13.06.2023 privind aprobarea valorii actualizate a Devizului 
general la faza DALI și a valorii actualizate a proiectului cu titlul „Lucrări de intervenții 
pentru creșterea performanței energetice: Liceul Tehnologic Ion Barbu și Școala Gimnazială 
arondată Savin Popescu, din Municipiul Giurgiu", cod SMIS 138711: 

            Domnul președinte de ședință Daut Ioan Adrian:   Discuții? Prima data să vedem care 
sunt avizele comisiilor. Avizul comisiei Administrație publică locală, juridic și de disciplină? 

             Doamna consilier Peptănaru Gigica: Aviz favorabil. 

             Domnul președinte de ședință Daut Ioan Adrian:  Avizul comisiei  de  Buget-finanțe, 
administrarea domeniului public și privat? 

            Domnul consilier Pană Gheorghe:  Aviz favorabil. 

            Domnul consilier Măroiu Marian: Doar o singură întrebare, domnul primar, am înțeles că 
pe toate proiectele europene sunt diferențe de prețuri pe care o să le suportăm noi primăria. 

            Domnul primar Anghelescu Adrian: O parte le suportăm noi, cheltuielile neeligibile și o 
parte sunt cheltuielil eligibile și au fost suplimentate prin Ministerul Dezvoltării. 

            Domnul consilier Măroiu Marian: Iar cele neeligibile? 

            Domnul primar Anghelescu Adrian: Normal că noi ar trebui, vă dau un singur exemplu. 

            Domnul consilier Măroiu Marian: Ce sume? 

            Domnul primar Anghelescu Adrian: trei milioane 500 de mii, partea noastră de 
cofinanțare pentru toți giurgiuvenii, 35 de miliarde de lei vechi, am avut majorări acolo de peste 
jumătate din această sumă, inițial trebuiesc 17 miliarde, după care am suplimentat. 



           Domnul consilier Măroiu Marian:  Se vorbea ceva de 1000 de miliarde. 

           Domnul primar Anghelescu Adrian: 1000 de miliarde, nu. Poate total toate contractele de 
modernizare. 1000 de miliarde de lei vechi. 

           Domnul consilier Măroiu Marian:  Deci aceasta ar fi datoria totală. Dacă nu achităm asta 
până la sfârșit este o problemă?  

           Domnul primar Anghelescu Adrian: Normal, da. 

           Domnul președinte de ședință Daut Ioan Adrian: Mai sunt discuții? Dacă nu mai sunt 
discuții supun la vot proiectul. Cine este pentru? Împotrivă? Abțineri? Proiectul a fost votat cu 
unanimitate. 

    3. Proiect de hotărâre nr. 173/13.06.2023 privind aprobarea valorii actualizate a Devizului 
general la faza DALI și a valorii actualizate a proiectului cu titlul: „Lucrări de intervenții 
pentru creșterea performanței energetice: Liceul Teoretic Nicolae Cartojan din Municipiul 
Giurgiu”, cod SMIS 138710: 

             Domnul președinte de ședință Daut Ioan Adrian: Avizul comisiei Administrație publică 
locală, juridic și de disciplină? 

             Doamna consilier Peptănaru Gigica: Aviz favorabil. 

             Domnul președinte de ședință Daut Ioan Adrian: Avizul comisiei Buget-finanțe, 
administrarea domeniului public și privat? 

             Domnul consilier Pană Gheorghe:  Aviz favorabil. 

             Domnul președinte de ședință Daut Ioan Adrian: Vă mulțumesc. Sunt discuții? Dacă nu 
sunt discuții supun la vot acest proiect. Cine este pentru? Împotrivă? Abțineri? Proiectul a fost 
aprobat cu unanimitate. Vom trecem la lista suplimentară. 

P.S. 1. Proiect de hotărâre nr. 174/14.06.2023 privind aprobarea valorii actualizate a 
Devizului general la faza DALI și a valorii actualizate a proiectului cu titlul: „Lucrări de 
intervenții pentru creșterea performanței energetice: Școala Gimnazială Nr.3, arondată Școlii 
Gimnaziale Mircea cel Bătrân din Municipiul Giurgiu”, cod SMIS 138712: 

             Domnul președinte de ședință Daut Ioan Adrian: Avizul comisiei Administrație publică 
locală, juridic și de disciplină? 

             Doamna consilier Peptănaru Gigica: Aviz favorabil. 

             Domnul președinte de ședință Daut Ioan Adrian: Avizul comisiei Buget-finanțe, 
administrarea domeniului public și privat? 

              Domnul consilier Pană Gheorghe:  Aviz favorabil. 

              Domnul președinte de ședință Daut Ioan Adrian: Sunt discuții? Dacă nu sunt discuții 
supun la vot acest proiect. Cine este pentru? Împotrivă? Abțineri? Proiectul a fost aprobat cu 
unanimitate. 

P.S. 2. Proiect de hotărâre nr. 175/14.06.2023 privind aprobarea valorii actualizate a 
Devizului general la faza DALI și a valorii actualizate a proiectului cu titlul: „Lucrări de 



intervenții pentru creșterea performanței energetice: Școala Gimnazială „Sfinții Martiri 
Brâncoveni” din Municipiul Giurgiu”, cod SMIS 138713: 

             Domnul președinte de ședință Daut Ioan Adrian: Avizul comisiei Administrație publică 
locală, juridic și de disciplină? 

             Doamna consilier Peptănaru Gigica: Aviz favorabil. 

             Domnul președinte de ședință Daut Ioan Adrian: Avizul comisiei Buget-finanțe, 
administrarea domeniului public și privat? 

             Domnul consilier Pană Gheorghe:  Aviz favorabil. 

             Domnul președinte de ședință Daut Ioan Adrian: Mulțumesc, există discuții? Dacă nu 
există discuții supun la vot acest proiect. Cine este pentru? Împotrivă? Abțineri? Proiectul a fost 
votat cu unanimitate. Acestea au fost proiectele de hotărâri de astăzi. Vă rog, domnule Muscalu. 

             Domnul consilier Muscalu Ionel: Sărut mâna, bună ziua. Joia viitoare pe 22 iunie, de la 
ora 14:00 vom avea o ședință comună cu prietenii și colaboratorii noștrii bulgari și vă aduceți 
aminte că anul trecut cu toții am fost la ei și am făcut o ședință la sala Europa a primăriei și acum 
este rândul nostru. Așa că i-am invitat și vor participa la această ședință comună de consilii locale, 
drept pentru care având în vedere că este o ședință cu caracter oarecum ceremonial și vă rog să 
venim în număr cât mai mare, să fim prezenți și noi cum au fost și domniile lor anul trecut și de 
asemenea dacă sunt luări de cuvânt, discursuri, ceva referitoare la temă o să transmit mâine și tema 
sau chiar astăzi, vă rog să mi le transmiteți până pe 19 ca să le putem traduce în limba bulgară 
pentru operativitate pentru a nu sta atunci să facem. Același lucru le-am transmis și colegilor bulgari 
astfel încât și ei să ne transmită să le putem traduce în limba română pentru fiecare. Mulțumesc. 

             Domnul președinte de ședință Daut Ioan Adrian: Mulțumesc, domnule Muscalu. Mai 
sunt alte discuții, luări de cuvânt la diverse? 

             Domnul primar Anghelescu Adrian:  Rugămintea ar fi ca și pentru presă, dacă 
considerați că vreți să vă adresați Municipalității din Ruse, puteți să o faceți tot în această ședință 
solemnă. 

             Domnul președinte de ședință Daut Ioan Adrian: Vă mulțumesc domnule primar, declar 
închisă ședința extraordinară a Consiliului Local din data de 15.06.2023.               

Ședința se încheie la ora 14:15.   
 
        P R E Ș E D I N T E,                                      SECRETAR GENERAL,  

             Daut Ioan Adrian                                                Băiceanu Liliana 
                                                                                                                                                                                                               
 

                                                                                                                                                                                                                   Întocmit 
                                                                                                                                                                                                                   Șumudică Rodica 

                                                                                                                                                                                                                   Popa Maria 
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